

## FREE VISA 144 HOURS INFORMATION

### 144 小时免签证信息

#### To apply for Guilin 144 Hour Free Visa , passenger's have to meet below Terms and Conditions:

申请桂林 144 小时免签证，旅客必须符合以下条款和条件:

1) Visitor must travel in group consisting of a minimum of 2 people or more. In the event where passenger do not travel in group or less people within the group on arrival , the entire group may be refused entry to Guilin on arrival by Malaysia/ Guilin Immigration.

旅客必由至少 2 人或以上的团体成行。如在出发前旅客人数有更改, 马来西亚或桂林移民局有权利拒绝让团体入境。

2) Guilin 144 Hours Free Visa for passenger's holding normal passport of 10 ASEAN nations as below :-

Malaysia, Singapore, Thailand, Indonesia, Vietnam, Cambodia, Laos, Myanmar, Brunei and Philippines

这桂林 144 小时免签证只供给持有 10 个东盟国家的护照，如下:-

马来西亚, 新加坡, 泰国, 印尼, 越南, 柬埔寨, 寮国, 缅甸, 文莱和菲律宾

3) Permit to enter & leave via Guilin Liangjiang International Airport (Immigration) only

-- All carrier must be direct International flight ( In & Out Guilin only )

144 小时免签证仅允许国际航班来往桂林两江国际机场 (入境 /出境)

4) Passenger's must stay at Guilin not more than 144 hours and strictly in Guilin only , Travelling or leave for other cities in China is not permitted

旅客仅允许在桂林逗留不超过 144 小时, 并且不允许在中国其他城市旅行或出境

#### **OTHER INFORMATION :-**

As a qualified local travel agent in Guilin , we can apply for 144 hours group visa with no additional charge as long as all Terms & Conditions are met

作为桂林的合格当地旅行社，我们可以代为申请 144 小时的团体免签证，旅客必须符合所有条款和条件以及无需额外费用。

All application for 144 hours group visa will be submitted to Guilin Immigration 6 working days before group departure.

所有 144 小时团体免签证申请将会在团体出发前 6 个工作日提交给桂林移民局。

Below information is required for application :- 144 小时团体免签证申请时需要以下资料: -

Guest Name 旅客姓名( According to passport 依据护照 )

Gender 性别

D.O.B 出生日期

Nationality 国籍

Passport Number 护照号码

Arrival/Departure Date 入出境日期

Flight Details 航班时间

Local Guide's contact 当地导游联系信息

Hotel staying etc. 入住酒店信息

Upon submission of the above . we will download a namelist form from Guilin Immigration Online System, and make sure all information identical with all passport holder before covering company's official seal

当申请表格提交后, 我们将从桂林移民局在线系统下载一份名单, 并确保所有资料与所有护照持有人相同, 然后再盖上公司的官方印章。

### **IMPORTANT INFORMATION :- 重要信息**

**All application for Free 144 hours group visa is not guaranteed upon application and subject to approval from Guilin Immigration .**

**Guilin Immigration reserves the right to reject or approve any application at their discretion without any further notice**

**In the event where 144 hours group visa is not approved or reject by Guilin Immigration , passenger's must apply China Visa in your respective countries at your own account ( Rush application or Express application )**

贵公司无法保证所有申请 144 小时团体免签证的申请的批准, 并只有桂林移民局的批准方为认同。

桂林移民局有权利拒绝或批准旅客的申请, 恕不另行通知。

如果 144 小时团体免签证被桂林移民局拒绝, 旅客必须自己自付重新申请中国签证 ( 紧急中国签证申请 )